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Vragen van het lid Kops (PVV) aan de Minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over het woningtekort onder senioren (ingezonden 15 maart 
2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Woningtekort voor senioren richting 
100.000»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het onaanvaardbaar is dat bijna 100.000 senioren 
wegens woningnood niet naar een aangepaste woning kunnen verhuizen? 

Vraag 3
Hoe zorgt u ervoor dat het gedwongen blijven wonen in een niet-aangepaste 
woning niet leidt tot gevaarlijke situaties? Hoe waarborgt u de veiligheid van 
de ouderen die geen kant op kunnen? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat er de afgelopen jaren structureel veel te weinig is 
bijgebouwd? Deelt u de mening dat de overheid de woningmarkt aan zijn lot 
heeft overgelaten en onze ouderen en andere woningzoekenden hier nu de 
dupe van zijn? 

Vraag 5
Hoe gaat u het woningtekort wegwerken? Op welke termijn verwacht u dat 
het woningtekort verdwenen zal zijn? Welke rol ziet u daarbij voor het Rijk 
weggelegd, en welke rol voor provincies en gemeenten? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat het schandalig is dat ouderen geen aangepaste 
woning kunnen krijgen, terwijl statushouders nog altijd in de watten worden 
gelegd met gratis woningen? Zo nee, waarom niet?

1 https://www.telegraaf.nl/financieel/1779050/woningtekort-voor-senioren-richting-100–000
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